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Concept-besluitenlijst van de op maandag 18 maart 2024 gehouden openbare 
vergadering van de Werkgroep Duurzaamheid  
 
Locatie:  Gemeentehuis, voormalige trouwzaal 
Aanvang: 19.30 uur 
Einde:   21.00 uur 
Publiek:  3 personen 
 

Aanwezig zijn: 

Paul Hoogstraten,    voorzitter;  
 
Gert Maas,     
Willem Pors,       
Koen Schouten,   raadsleden.  
 
Timon van Zessen,    burgerlid 
 
Rick van der Pol, 
Merlijn Timmers,   programmaleider Duurzaamheid; 
 
Anneke Bode-Huizer,   plv. griffier (verslaglegging).  
 

Afwezig (m.k.) 

Wim de Ruiter,     raadslid  
Jan Nederveen,    wethouder; 
 
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom bij deze openbare vergadering 
van de Werkgroep Duurzaamheid. Leuk dat er ook publiek is gekomen om deze vergadering bij te wonen.  
 

2. Vaststellen agenda 

De voorliggende agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 

3. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering op 29 januari 2024 

De besluitenlijst van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.  
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Naar aanleiding van de besluitenlijst vraagt de heer Koen Schouten naar de update van de RES. Daar 
is vorige keer even kort over gesproken en hij is benieuwd wanneer er een update te verwachten is.  
 
De heer Merlijn Timmers beantwoordt de vraag. Vorig jaar is een 2-jaarlijkse voortgangsrapportage 
verstrekt. In 2025 staat een actualisatie gepland.   
 
 

4. Bijpraten hoofdonderwerpen Actuele onderwerpen   

De heer Merlijn Timmers geeft een toelichting op de volgende onderwerpen: 

a) Stand van zaken vergunningsaanvraag zonnepanelen-park 'Novar'; 
Aan de hand van een presentatie laat de heer Timmers beelden zien van het tussen de Betuwelijn en 
de Tiendweg geplande zonnepark. De vergunningaanvraag is eind vorig jaar ingediend en besluit-
vorming zou eigenlijk op korte termijn moeten plaatsvinden, zodat de initiatiefnemer per september 
gebruik kan maken van de ISDE+ subsidie. 
De heer Timmers is benieuwd of de fracties hierover nog in De Ontmoeting bijgepraat willen worden of 
dat bijpraten via deze werkgroep voldoende is. De griffie geeft deze vraag mee richting de fractie-
overleggen van 4 april a.s. *actie griffie 
 
Het gebied waar het park komt te liggen krijgt tijdelijk (kan bijv.10 jaar zijn) een andere bestemming. Na 
afloop van die periode, vervalt de tijdelijke bestemming en wordt het weer gezien als agrarisch gebied.  
Verder zijn er nog wat andere voorwaarden –machinisten mogen bijv. geen last hebben van de reflectie– 
en kan er nog kleinvee op dit perceel grazen want de panelen liggen op een hoogte van plm. 1.80m.  
Er worden vragen gesteld over de grootschalige batterij (opbrengst, type) die in het gebied komt en 
waarmee afspraken gemaakt kunnen worden met de netbeheerder (Stedin), over natuurcompensatie / 
bomenaanplant, lokaal eigenaarschap of onder de vlag van Drechtse energie, archeologie (moet nog) 
en de veiligheid en afstand ten opzichte van de Betuwelijn/infrastructuur. 
 
N.a.v. het zonnepanelenpark komen zonnepanelen op daken bij bedrijven en sporthal/zwembad nog ter 
sprake. Het zou mooi zijn als bij nieuwe panden de dakconstructie sterk genoeg is om zonnepanelen te 
kunnen dragen en dat afgedwongen kan worden. Dit soort alternatieve plekken om energie op te weken 
kunnen worden meegenomen bij de actualisatie van de RES.  
Vanuit het publiek komt nog de suggestie om te verplichten nieuwe daken wit te maken (of 'groen') om 
daarmee hittestress tegen te gaan.  
 

b) Verkenning wind Alblasserwaard; 
De heer Merlijn Timmers blikt kort terug op het verloop van dit traject bij de buurgemeenten. Er zit veel 
tijdsdruk op, want besluitvorming staat gepland vóór de zomer van 2024. Onze gemeente heeft een 
appèl gedaan op de buurgemeenten om op de hoogte gehouden te worden. De gemeente is – en dat 
ligt ook vast in het coalitieakkoord – geen voorstander van windenergie. Maar juridisch gezien is de 
gemeente  geen partij. Onze inwoners kunnen dat wel zijn. Toch hebben zich vanuit deze gemeente 
geen mensen gemeld te hebben voor dit participatietraject.  
 

c) Regionale samenwerking aanpak energie besparen; 
De heer Merlijn Timmers geeft een korte update van de stand van zaken t.a.v. het vernieuwde 
adviesloket waar inwoners terecht kunnen met vragen over verduurzaming van woningen.  
 

d) Schone Lucht Akkoord. 
De heer Merlijn Timmers vertelt dat er een voorstel gedaan wordt om het Schone Lucht Akkoord te 
ondertekenen en licht dit toe. 
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5. Netcongestie: wat is het precies, wanneer ontstaat het en wat 
kunnen (en gaan?) we er aan doen? 

De heer Merlijn Timmers legt uit hoe netcongestie werkt en wanneer het ontstaat. Eind vorig jaar werd 
bekend dat in het oostelijk deel van de gemeente Hardinxveld-Giessendam (maar ook in ons 
omringende gemeenten) sprake is van netcongestie. Dit betekent dat grootverbruikers geen uitbreiding 
van hun transportvermogen kunnen krijgen voor de afname van energie.  
Aan de orde komen mogelijke oplossingen, zoals het maken van afspraken met bedrijven over wanneer 
ze elektriciteit gebruiken.   
 
 

6. Communicatie en participatie 

De heer Merlijn Timmers vertelt dat communicatie en participatie een belangrijke plek hebben bij 
Duurzaamheid. Het loket is vernieuwd,  
Onze gemeente probeert inwoners duidelijkheid te geven en wil dat doen op natuurlijke momenten.  
Er worden 'fakkeldragers' ingezet – mensen die de motivatie hebben om met duurzaamheid bezig te 
zijn, een netwerk kunnen aanspreken en mensen willen helpen.  
 
Enkele inwoners, die als fakkeldrager bezig zijn, lichten toe wat hun beweegredenen zijn.  
De voorzitter dankt hen voor hun inzet.  
 
 

7. Mogelijkheid tot het stellen van vragen over recent verschenen 
informatie, die eerder geplaatst is op de lijst van ingekomen stukken 

Op de Lijst van ingekomen stukken stonden afgelopen maanden de volgende stukken t.a.v. 
Duurzaamheid:  

• Start inwonersraadpleging 6 mogelijke windlocaties RES Alblasserwaard (week 5, bijlage 2);  
• Nieuwsbrief Windverkenning RES Alblasserwaard (week 10, bijlage 3). 

Deze stukken zijn betrokken bij de behandeling van agendapunt 4.b. Hierover zijn verder geen vragen. 
 
 

8.  Vooruitblik volgend overleg en wensen t.a.v. de agenda/ invulling  

Het volgend overleg staat gepland op 27 mei  2024.  
Als onderwerpen worden aangedragen: update van de Regionale Energiestrategie (RES), collectief 
vervoer/deelauto's, mobiliteit etc., drinkwaterkwaliteit. 
 
 

9. Rondvraag  

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  
 
 

10. Sluiting 

De voorzitter dankt allen voor hun inbreng en aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.00 uur.  
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